To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVESTMENTS & INTEGRATED INDUSTRIES CO. PLC (HOLDING CO) Date: 05-02-2024 03:33:57 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاستثمارات والصناعات المتكاملة التاريخ: 02-02-2024 03:33:57
The Extraordinary General Assembly Meeting of INVESTMENTS & INTEGRATED INDUSTRIES CO. PLC (HOLDING CO) was held on 10:00 On 05-02-2024 at Teams. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 92.36%.	عقدت الهيئة العامة لشركة الاستثمارات والصناعات المتكاملة بتاريخ 05-02-2024 على 10:00 اجتماعا غير عادي وذلك في تيمز وبنسبة حضور 92.36 %.
Subject: Other	الموضوع: آخر
A new company board was elected and consists of: Mr. Ghassan Elia Nuqul Chairman of the Board of Directors Mr. Marwan Elia Nuqul, Vice Chairman of the Board of Directors Elia Nuqul and Sons Company has two seats and is represented by: Mr. Ziad George Housh Mrs. Randa Elia Nuqul	تم انتخاب مجلس جديد للشركة ومكون من: السيد غسان ايليا نقل رئيس مجلس ادارة السيد مروان ايليا نقل نائب رئيس مجلس ادارة شركة ايليا نقل واولادة لها مقعدين ويمثلها: السيد زياد جورج حوش السيدة رنده ايليا نقل
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: اماني ابو زيد	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: اماني ابو زيد